
Zeleni Slovenije
Nima rad evforičnih in velikih besed.
Pa vendar, Slovenci smo se odločili. vsi in

skupaj; najbrž je za nas to res velik dogodek.
O tem bo odločila zgodovina.

Dosedaj smo bili odvisni od Jugoslavije.
Sfedaj vstopamo v Evropo. To pa ne pomeni
biti neodvisen. Odvisni bomo prav od te
Evrope.

Upam le, da se vsi, ki ste se - m ki smo se
- tako odločili, zavedamo resnosti trenutka
in da bomo, tudi v težavah, držali skupaj.
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